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REFERAT FRÅ ÅRSMØTE I KNARVIK SKULEKORPS TIRSDAG 27.JANUAR 2015
KL.18.3O RÅ KNARVIK UNGDOMSKULE.

TlLSTADES : Skulekorpsmedlemer,foreldre og styret.

1. Åpning av  møtet  ved avtroppende leiar Randi Træland Hella. Randi takker for seg med

ord frå si mor: "...engasjerte foreldre gir engasjerte barn". Randi går av som Ieiar for å ta

fatt på andre oppgåver.

2. Val av møteleiar : Randi Træland Hellla

Val av referent: Aslaug Dale

Val av referatkontollører  :  Olaf Hella og Kenneth Halvorsen.

3. Innkalling og saksliste godkjent.

4. Årsmelding.
Skrive av Anita Kjenes.

Vert lese av Randi Træland Hella.

Godkjent uten kommentarer.

5. Rekneskap.

Kasserer Kjetil Solland les og forklarer rekneskap og budsjett.

Kommentar frå revisor Kjartan Sylta: Rekneskapet er ryddig og oversiktlig,ingen feil
funne.

Kjartan Sylta kommenterer at andre driftskostnader bør spesifiserast i reknskapet.

Skulekorpset har hatt stor inntekt frå bingo,dette er ei usikker inntekt som kan ta slutt

og er

ikkje lett å budsjettera. Det vert utbetalt midler for eit år av gongen,og Knarvik

skulekorps er

fortsatt med.

Det kom spørsmål frå salen ang.overskridingar i høve til kjøp av instrument. Dette vert

forklart

ved at skulekorpset fekk 30 nye aspiranter hausten 2014.

Når ein skal søkja om momskompensasjon bør heile beløp,døme:

kostnad+egenandel

fakturerast.

Sal av toalettpapir er augnemerka til utanlandstur.

6. Budsjett.

Kommentarar og spørsmål: Kjem det like mange aspiranter hausten 2015, kva med

instrumentkjøp i høve til dette?

Det er behov for nytt slagverkutsyr,vil dette verta prioritert?

Skulekorpset nyttar i dag utstyr frå Ebml og lånt av Hogne Holmås. Skulekorpset har

også
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